The French Institute for Demographic Studies (INED) and the iPOPs Laboratory of Excellence are inviting applications for two post-doctoral positions:
· One two-year post-doctoral position in one of INED’s 11 research units 

· One one-year post-doctoral position in one of iPOPs’ partner research centers 

 
Deadline for applications: 3 March 2020 (at 12:00 PM, Paris time)
 
 
Conditions of eligibility:
· Applicants must hold a PhD awarded after 03/03/2016, or have defended their dissertation prior to the start date of the post-doctoral contract (12/15/2020 at the latest) in a discipline related to the population sciences. 

· Applicants should not have been hosted by the requested host institution for more than 6 months during their PhD studies. 

· Applicants should have the support of a researcher (mentor) in the requested host institution. 

 
There are no nationality or age requirements.
 
Full information is available at: https://www.ined.fr/en/research/post-doc/Call-for-applications/
 
--------------------------------
 
 
L’Institut national d'études démographiques (Ined) et le laboratoire d’excellence iPOPs lancent un appel pour le recrutement de 2 post-doctorants :
· 1 post-doctorant, sur un contrat de 2 ans, pour travailler au sein de l’une des 11 unités de recherche de l’Ined ; 

· 1 post-doctorant, sur un contrat de 1 an, pour travailler au sein d’un des laboratoires des partenaires iPOPs. 

 
Date limite de candidature : 03 mars 2020 (midi, heure de Paris)
 
 
Conditions d’éligibilité :
· Être titulaire d’un doctorat délivré après le 03/03/2016, ou soutenir sa thèse d’ici la date de début du contrat post-doctoral (au plus tard le 15/12/2020), dans l’une des disciplines touchant aux sciences de la population. 

· Ne pas avoir été accueilli-e par l’établissement d’accueil demandé durant sa recherche doctorale pour une durée totale supérieure à 6 mois. 

· Avoir le soutien d’un-e chercheur-e référent-e dans l’établissement d’accueil demandé. 

 
Aucun critère d’âge ni de nationalité n’est exigé.
 
Toutes les informations sont disponibles sur la page suivante : https://www.ined.fr/fr/recherche/accueil_post_doctoral/appel-candidature/
